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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Maradavízfej vagy erősítjük a végeket?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Dr. Takács Albert igazságügyi és rendészeti miniszter úrhoz .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Ismerjük miniszter úr elvárásait, hogy a rendőrségnek biztosítani kell a közterületek rendjét, a
közlekedés biztonságát a kiemelt bűncselekmények megelőzését, felderítését, és sorolhatnám még azt
a számos feladatot és azt a további, közel 50 együttműködési megállapodást - iskolák előtti
kábítószer-megelőzés, posta-autók kísérése, bankok zárásának biztosítása stb . - melyből egyéb teher
hárul az amúgy is leterhelt állományra . Amíg korábban egy kiemelt kapitányság váltása 20-25 fő volt,
addig ma 6-7 főre csökkent ez a váltás .

Elgondolkodtató, hogy a drasztikus létszámcsökkenés következtében milyen hatékonysággal tudnak
az állampolgári bejelentésekre időben reagálni, és a közterületeken a közbiztonságot fenntartani .

Tisztelt Miniszter úr!

Milyen létszámból kívánja mindezeket a jövőben megoldani?

Hogyan alakult az ORFK, valamint a megyei kapitányságok létszáma és státuszai 1990 .
január 1-tő12007 . június 1 fiéig állománykategóriánkénti bontásban?

Hogyan változott a BRFK központi szervei, valamint a kerületi kapitányságok létszáma és
státuszai 1990 . január I-től 2007 . június 1-jéig állománykategóriánkénti bontásban?

Kérem, adjon pontos, számokkal alátámasztott választ a fenti problémákra!
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